



Hong Kong  
Sinfonietta

香港小交響樂團

音樂總監 Music Director 葉詠詩 Yip Wing-sie



樂在咫尺：  
高迪瑪爾豎琴獨奏會  
*UpClose Encounters with*  
Anais Gaudemard

25.5.2017

(星期四 Thu) 7:30pm

香港大會堂音樂廳

HK City Hall Concert Hall

(觀眾席設於舞台上 Audience seated ON STAGE)

\$300

香港小交響樂團為香港大會堂場地伙伴

Hong Kong Sinfonietta is the  
Venue Partner of the Hong Kong City Hall

香港小交響樂團由香港特別行政區政府資助

Hong Kong Sinfonietta is financially supported by the  
Government of the Hong Kong Special Administrative Region

2017/2018 Season 樂季

[www.HKSL.org](http://www.HKSL.org)

法國美女豎琴演奏家高迪瑪爾是2012年以色列國際豎琴大賽冠軍，曾與多個知名樂團及指揮合作，包括琉森音樂節樂團、巴伐利亞電台交響樂團、慕尼黑室樂團、亞巴度、史拉堅及克里文等。在這場特別的獨奏會，觀眾將於舞台上共坐，近距離欣賞高迪瑪爾演繹德布西迷人的《月光曲》、佛瑞的降D大調豎琴即興曲，以及史卡拉蒂、博奇薩和阿爾法斯的作品，一起細聽豎琴優美動人的琴音。

Winner of the prestigious International Harp Contest in Israel in 2012, French harpist Anaïs Gaudemard has collaborated with such renowned orchestras and conductors as Lucerne Festival Orchestra, Bavarian Radio Symphony Orchestra, Munich Chamber Orchestra, Claudio Abbado, Leonard Slatkin and Emmanuel Krivine. Get *upclose* and join Gaudemard on stage in this recital featuring captivating works by Debussy, Fauré and more!

#### 節目 Programme

- 博奇薩 《告訴我何謂愛情》變奏曲  
史卡拉蒂 A小調奏鳴曲，K109  
史卡拉蒂 升F小調奏鳴曲，K25  
阿爾法斯 引子與貝里尼《諾爾瑪》變奏曲，作品36  
德布西 《月光曲》  
佛瑞 降D大調豎琴即興曲，作品86  
Bochsa Six Variations on *Voi Che Sapete*  
Scarlatti Sonata in A minor, K109  
Scarlatti Sonata in F-sharp minor, K25  
Alvars Introduction & Variations on Bellini's *Norma*, Op 36  
Debussy *Clair de Lune*  
Fauré Impromptu for Harp in D-flat, Op 86

豎琴/主持 Harp/Presenter

高迪瑪爾  
Anaïs Gaudemard

門票由3月14日起於城市售票網發售  
Tickets available at all  
URBTIX outlets from 14.3.2017

此系列音樂會門票不設半價及套票優惠  
Concessionary and group ticket discounts are not available for this series

香港小交響樂團保留更改節目及表演者之權利  
Hong Kong Sinfonietta reserves the right to change the programme and artists

門票查詢及購票

Ticketing Enquiries & Bookings:  
2111 5999 | [www.URBTIX.hk](http://www.URBTIX.hk)  
節目查詢 Programme Enquiries:  
2836 3336 | [info@hksinfonietta.org](mailto:info@hksinfonietta.org)

